

活動紀要

EVENTS AND ACTIVITIES

2017-06-30

監管局與主要業界商會代表舉行季度聯絡會議，介紹監管局的新措施及討論雙方共同關注的事項。

The EAA holds a quarterly liaison meeting with the representatives of major trade associations to introduce the EAA's new initiatives and discuss issues of mutual concern.



2017-07-11

監管局接待由法律教育基金舉辦的學生交流團，當中包括45名來自香港及內地多間大學的法律系師生。一眾學生對監管局代表的分享意猶未盡，並於問答環節中踴躍發問。



The EAA receives a student delegation organised by the Legal Education Fund comprising 45 law students and teachers from various universities in the Mainland and Hong Kong. The sharing by EAA representatives is well received and in-depth questions are asked during the Q&A session.

2017-07-26

監管局行政總裁韓婉萍女士(前排右三)出席香港房地產代理業聯會舉辦的慶祝香港回歸晚宴。

EAA Chief Executive Officer Ms Ruby Hon Yuen-ping (3rd right, front row) attends the Celebration Dinner for the Establishment of the HKSAR held by the Hong Kong Property Agencies Association.



2017-07-26 & 2017-08-08

監管局行政總裁韓婉萍女士分別接受新城電台及無綫電視訪問，回顧監管局的工作及簡介非住宅物業的新執業通告。

EAA Chief Executive Officer Ms Ruby Hon Yuen-ping attends interview by Metro Radio and TVB to review the work of the EAA and to introduce the new practice circular on non-residential properties respectively.



2017-09-14

監管局於九龍城區舉辦持牌人「聚焦小組」會議，與前線持牌人交流意見。

The EAA organises a focus group meeting with licensees in Kowloon City District and exchanges views with frontline licensees on their practice.

2017-09-16

監管局舉辦一場名為「投資非住宅 • 交易問與答」的公開講座。四位不同界別的講者與逾400位觀眾分享有關非住宅物業交易的資訊和錦囊。

The EAA holds a public seminar titled “Be Smart in Non-residential Property Transactions”. Four speakers from different professions share with over 400 audiences information and tips on the transaction of non-residential properties.

